
Läktare till konstgräsplanen

3 september 2015

Konstgräsplanen som nu har funnits några år har blivit en stor framgång för 
våra innevånare både unga som äldre.
Då det spelas tävlingsmatcher på ganska hög nivå på både dam som herrsidan 
både vår som höst. Men då även ungdomsmatcher och träning drar publik i 
form av föräldrar mm. 
Så anser Vänsterpartiet att det borde finnas någon form av mindre läktare eller 
bänkar att använda.

Med hänvisning till ovanstående föreslås:

- Att en mindre läktare byggs.

- Att detta sker i samarbete med föreningarna.

- Att uppdraget att genomföra går till byggprogrammet på 
gymnasieskolan.
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Vänsterpartiet


